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Vi har gjort følgende bemærkninger. 
 
Selv om der ikke er direkte besparelser på skoleområdet, så bemærker vi, at der fortsat ikke bliver 
prisfremskrevet. Det betyder reelt, at vores købekraft bliver mindre år for år. 
 
Vi er store tilhængere af at tiltrække en større andel af kommunens elever til byens folkeskoler.  
Derfor vil vi foreslå, at man ser på tildelingen til anlæg på skoleområdet. Vi oplever, at der mangler 
midler til opgradering af bl.a. idrætsfaciliteter på nogle skoler. På Kristrup skole mangler vi en hal 
for at kunne leve op til fagmålene for idræt og for at kunne lave de bevægelsesaktiviteter, som 
skolereformen forskriver. Manglen på gode faciliteter stiller os dårligt i konkurrencen med byens 
privatskoler, både når vi skal tiltrække og fastholde elever og dygtige lærere og pædagoger. 
 
I tildelingen til morgenSFO får alle skoler den samme bevilling. Alle får 18,5 time til at løse opgaven, 
uanset hvor mange børn der er tilmeldt SFO-tilbuddet. Som byens største SFO med 243 indmeldte 
børn, rækker bevillingen ikke. Vi ønsker derfor, at der bliver set på en mere retfærdig fordeling af 
midlerne til morgenåbning. 
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